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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  026-02/21-01/25 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-12 
Rijeka,  28.10..2021. 
                                
 

ZAPISNIK S 
29. SJEDNICE VMO CENTAR - SUŠAK 

 
29. sjednica VMO Centar - Sušak održana je 28.10.2021. s početkom u 19:30 sati u prostorijama 
MO Centar - Sušak, Ružićeva 14 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Mirjana Vasić, predsjednica VMO 
- Ivanka Smojver, zamjenica predsjednice VMO 
- Nives Borozan, članica VMO 
- Suada Šahini, članica VMO 
- Robert Baus, tajnik MO Centar – Sušak 

 
- Marin Nižić – ispred platforme MO Hartera i udruge Urbani Separe 

 
 

 

Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice VMO Centar – Sušak od 16.09.2021. 
- Zapisnik je jednoglasno usvojen 

 
Predsjednica VMO Centar - Sušak, gđa. Mirjana Vasić pozdravila je prisutne, otvorila sjednicu i 
predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Komunalni prioriteti MO Centar-Sušak za 2022. godinu 
2. Prezentacija programa udruge „Urbani Separe“/MO Hartera u razdoblju studeni/prosinac 

2021. i dogovor oko uspostave suradnje 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 
Na temelju obrađenih prijedloga malih komunalnih akcija (komunalnih prioriteta) za 2022. godinu od 
strane Odjela gradske uprave za komunalni sustav, a koje je VMO Centar-Sušak prethodno dostavilo 
Odjelu, te temeljem uputa istog Odjela o načinu formiranja liste komunalnih prioriteta i nakon provedene 
rasprave, VMO je jednoglasno utvrdilo komunalne prioritete za 2022. prema sljedećem: 
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Prijedlog 
redni 
broj 

NAZIV Nadležnost Plan 2022. Komentar 

  
MO CENTAR – SUŠAK 
UKUPNO: 

MO 165.000,00 MO 

1 
Sanacija dijela sjevernog nogostupa 
Strossmayerove ulice od kućnog broja 19B do 
kućnog broja 23 

RP 40.000,00   

2 
Mjestimična sanacija kolnika Cindrićeve ulice od 
kućnog broja 9 do kućnog broja 13 

RP 25.000,00   

3 Poboljšanje odvodnje oborinskih voda u Ružičevoj 
ulici od kućnog broja 9 do kućnog broja 15  

RP 30.000,00 
prioritet dodan u 
dogovoru s RP 

4 
Uklanjanje nepoželjne vegetacije na stijenskom 
pokosu južno od zgrada u Ulici Šetelište 13. 
divizije od kbr. 4 do kbr. 10 

RP 30.000,00   

5 

Uklanjanje nepoželjne vegetacije na stijenskom 
pokosu u ulici Račkoga i Ružićevoj na 
najkritičnijim lokacijama, prema naknadnom 
dogovoru s RP  

RP 40.000,00 
prioritet dodan 
dogovoru s RP 

 
U prethodno provedenoj raspravi usvojeni su i sljedeći zaključci: 

1. U odnosu na prve dostavljene prijedloge VMO je odustalo od poboljšanja i rekonstrukcije javne 
rasvjete u pothodniku na Piramidi, uključujući izradu tehničke dokumentacije za isto. Vijeće je naime 
ocijenilo da je procijenjen trošak od 100.000,00 kn nerazmjeran u odnosu na ostale komunalne 
potrebe na području MO koji se mogu zadovoljiti iz raspoloživih sredstava (165.000,00 kn). Pritom 
Vijeće i nadalje smatra da je poboljšanje javne rasvjete u pothodniku potrebno te se nada da 
će Grad iznaći sredstava iz drugih izvora za rješavanje tih pitanja. 

2. Iako se Vijeće usuglasilo da se iz komunalnih prioriteta za 2022. financira sanacija nepoželjne 
vegetacije na stijenskim pokosima (točke 4 i 5) na najkritičnijim dijelovima, ono smatra da bi po 
prirodi stvari uklanjanje nepoželjne vegetacije trebalo ubuduće financirati kroz sredstva Grada 
namijenjena za tekuće održavanje te će od nadležnih zatražiti program i plan uklanjanja vegetacije 
na području MO u 2022. godini s naglaskom na pozicije na kojima će se utrošiti sredstva MO-a. 

 
 
AD 2 
 

        G. Marin Nižić prezentirao je program Kvarterska zimnica kojeg tijekom studenog i prosinca provodi 
građanska platforma MO Hartera i udruga „Urbani separe“ na području Vodovodne i Ružićeve ulice, 
naglasivši kako su potpuno otvoreni na suradnju s MO Centar-Sušak, kao što je već ostvarena suradnja 
s MO Školjić-Stari grad . 
        Vijećnici su pozdravili aktivnosti koje se od strane civilnih inicijativa provode na području koje 
pripada MO-u (Ružićeva) te kao prvi korak u uspostavi suradnje predložili animaciju djece s područja MO 
prigodom dočeka Djeda Mraza i uključivanje njih i njihovih roditelja u Kvartersku akciju (Djed Mraz) koja 
bi se trebala održati 18.12.2021. u Vodovodnoj. 
 
AD 3 
        Pod točkom „razno“ vijećnica Suada Šahini koja je ukazala na problem stabla na početku 
Brenttinijeve ulice koje je dosta veliko i suhe grane su opasnost za ljude i imovinu. Navela je da se  
nedavno jedna velika grana odlomila i srećom pala je na nogostupu bez nekih nezgoda za ljude i 
imovinu, te traži da se stablo obreže te kako ujedno u tom djielu oko stabla stalno ima smeća traži da 
se to smeće ukloni. 
         Tajnik MO će o istome obavijestiti nadležne u Direkciji zajedničkih komunalnih djelatnosti. 
 
Sjednica je zakljjučena u 21:00 sat.  
 
 
Zapisničar:                                                                                             Predsjednica VMO 
Robert Baus, tajnik MO                                                                           Mirjana Vasić 
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